
Migrácie informačných systémov rezortu 
školstva do Vládneho cloudu



V roku 2016

• Kľúčová aktivita: Hĺbkový audit

– vo všetkých rozpočtovo-príspevkových organizáciách pod MŠVVaŠ 
SR, vrátane

• Zrealizované 2 hĺbkové audity:

1. Audit IS s cieľom zmapovať ich nasadenie a zdroje.

2. Hĺbkový audit hlavných 70 IS s cieľom zdokumentovať ich v META IS.



V roku 2016

• Analyzovaných 247 IS

– 38 IS slúži pre podporu vedy a výskumu a zostáva v DC VaV

– 16 IS je hardvérovo spojených s lokálnymi zariadeniami

– 13 IS nie je možné migrovať do VC

– 180 IS je možné migrovať do VC

• Objednaná a zrealizovaná 1 vlna migrácií do VC

– 37 IS bolo zmigrovaných do VC v roku 2016



V roku 2017

• Prebieha 2 vlna migrácií

– 28 IS bude zmigrovaných do VC v roku 2017

• Predpokladaný stav 31. 12. 2017 =  65 zmigrovaných IS zo 180

• Oslovení všetci dodávatelia a podporovatelia IS s cieľom 
naceniť migrácie a definovať predpoklady a súčinnosti



Harmonogram migrácií

• 5 ročný harmonogram migrácií

Today

11 January 2016 31 December 2020
1/2017 1/2018 1/2019 1/2020

PLÁNOVANIE
HĹBKOVÝ 
AUDIT IS

1 VLNA 
MIGRÁCIÍ

2 VLNA 
MIGRÁCIÍ

3 VLNA 
MIGRÁCIÍ

4 VLNA 
MIGRÁCIÍ

5 VLNA MIGRÁCIÍ
6 VLNA 

MIGRÁCIÍ

11/2016 - 6/2018

MIGRÁCIA A ZRUŠENIE DÁTOVÉHO CENTRA DCRŠ

6/2018

DÁTOVÉ CENTRUM DCRŠ ZRUŠENÉ



V rokoch 2017 – 2018 – migrácia DCRŠ

• DCRŠ = Dátové centrum rezortu školstva

• organizačný zložka MŠVVaŠ s vlastným dátovým centrom a 
infraštruktúrou 

• prevádzkuje 61 IS

• poskytuje služby housingu pre niektoré RPO



V rokoch 2017 – 2018 – migrácia DCRŠ

• Projekt migrácie DCRŠ

– 35 IS bude do 30.3.2018 zmigrovaných do Vládneho cloudu

– pre zvyšok bude obnovená infraštruktúra v minimálnom rozsahu a 
umiestnená do dátového centra SR = Datacube formou Housing

– samotné dátové centrum DCRŠ bude do 30.6.2018 zrušené

• Predpokladaná úspora voči zotrvaniu vo vlastnom dátovom 
centre za 5 rokov je 895 116 € 



V rokoch 2018 – 2020

• V rokoch 2018 – 2020 sa na každý rok plánuje 1 migračná vlna

• Opätovne sa bude každý rok nanovo analyzovať

– ktoré IS bude možné nasadiť do Vládneho cloudu v rámci väčšieho 
zmenového konania

– pre ktoré IS sa zmeny neplánujú a oplatí sa pre ne robiť migrácia do 
Vládneho cloudu



Ďakujeme za pozornosť


